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YAMAN OPT İK

Cumhuriyet Halk Parti-
si (CHP) Giresun İl Gençlik 
Kolları eski Başkanı Mus-
tafa Cem Akar, 31 Mart 
2024 Mahalli İdareler Se-
çimleri için Giresun Beledi-
ye Başkan aday adaylığını 
açıkladı.

Düzenlediği basın top-
lantısında, Giresun’a hiz-
met ve değişim için aday 
adayı olduğunu ifade eden 
Akar, “Giresun'un sorunla-
rını biliyorum. Giresun’un 

çok sorunu var. Ancak bu 
sorunları çözmek için önce 
sorunları tespit etmek, 
nasıl çözüleceğini bilmek 
gerekir. Giresun'umuza hiz-
met etmek için bir yola çık-
tık” şeklinde konuştu.

GİRESUN İÇİN 
ÇALIŞMAYA HAZIRIM

CHP Giresun Belediye 
Başkan aday adayı Akar, 
“Çağın gereklerine uyan, 
fabrika bacaları tüten, ülke 
ve şehir turizmine katkı 

sağlayan, öğrencilerin he-
yecan ve sevinçle geldiği, 
altyapısı sağlam, halkın 
söz sahibi olduğu, göçün 
azaldığı gelişen ve kalkı-
nan Giresun için çalışma-
ya hazırım. Giresun'a hiz-
met etmek için 2024 ma-
halli idareler seçimlerinde 
Giresun belediye başkan-
lığına aday adayı olduğu-
mu kamuoyuna duyuruyo-
rum” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Haber: Dursun ONUR
Giresun’a yatırım ve 

projeler konusunda me-
safe kat etmek için sürekli 
olarak bir ayağı Anka-
ra’da olan Giresun Bele-
diye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu, Ankara temasları 
kapsamında önemli ziya-
retler gerçekleştirdi.

Başkan Şenlikoğlu, ilk 
olarak İller Bankası Genel 
Müdürü Recep Türk’ü zi-
yaret ederek bir süre gö-
rüştü. Şenlikoğlu, hayata 
geçirdiği yatırım ve hazır-
ladığı projeler hakkında 

sun’umuz için harcayıp 
projelerimizi planladığı-
mız programlara göre yü-
rütmeye devam edece-
ğiz." dedi.

Başkan Şenlikoğlu, 
son olarak ise TBMM’de 
AK Parti grup toplantısı-
na katılarak AK Parti 
Genel Başkanı, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın hitaplarını dinle-
di.

Genel Müdür Recep Türk 
ile görüş alışverişinde bu-
lundu. Genel Müdür Türk, 
ziyaretinden dolayı Baş-
kan Şenlikoğlu’na teşek-
kür ederek, çalışmaların-
da başarılar diledi.

Belediye Başkanı Şen-
likoğlu, ikinci ziyaretini ise 
Karayolları Genel Müdürü 
Ahmet Gülşen’e gerçek-
leştirerek, Giresun’da Ka-
rayolları Genel Müdürlü-
ğü’nü ilgilendiren projeler-
le ilgili istişarelerde bulun-
du ve destek istedi.

Yakın ilgi ve alakadan 

dolayı Genel Müdürler 
Recep Türk ve Ahmet Gül-
şen’e teşekkür eden Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu: “Kendilerine 
Giresun’umuzun sorun-
larını ve çözüm talepleri-
mizi aktardık. Bakanlıklar 
ve Genel Müdürlükler dü-
zeyindeki görüşmelerimi-
zi her başkent seferimiz-
de gerçekleştiriyoruz. 
Tüm enerjimizi Gire-

Haber: Sabri YÜCEL
Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Özgür 

Özel, Giresun Eczacılar Odası Başkanı Çağrı Unat ve 
yönetim kurulu üyelerine yakın ilgi gösterdi.

Türk Eczacıları Birliği'nin 44. Büyük Kongresi'ne ka-
tılan CHP Lideri Özel,yaptığı konuşmada eczacıların 
verdiği mücadelede yanlarında olduğunu söyledi. CHP 
Giresun Milletvekili Elvan Işık Gezmiş’in de hazır bu-
lunduğu kongrede konuşan ve kendisi de eczacı olan 
Özel, , her zaman meslektaşlarının yanında olduğunu 
kaydetti.

Haber: Dursun ONUR
AK Parti Giresun İl Baş-

kanı Mete Bahadır Yılmaz, 
Cumhurbaşkanı ve AK 
Parti Genel Başkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın, 
Çiftçi Kayıt Sistemi’ne ka-
yıtlı emekliler için gerekli ta-

limatı verdiğini müjdeledi.
Başkan Yılmaz, yaptığı 

açıklamada, “Ömrünü Tür-
kiye’nin gelişip kalkınma-
sına ve halkına hizmete 
adayan Sayın Cumhur-
başkanımız ve Genel Baş-
kanımız Recep Tayyip Er-

doğan, emekli lerimize 
5.000 Türk Lirası ikramiye 
verileceğini daha önce 
emeklilerimize müjdele-
mişti. Sayın Cumhurbaş-
kanımız son olarak 5.000 
Türk Lirası ikramiyeden 
bütün emeklilerimizin isti-
fade etmeleri için Çiftçi 
Kayıt Sistemi’ne kayıtlı 
emeklilerimize de 5.000 
Türk Lirası ikramiye öden-
mesi için gerekli talimatı 
vermiştir. Bu karar milyon-
larca emeklimizde büyük 
mutluluğa yol açmıştır. 
Başta Sayın Cumhurbaş-
kanımız olmak üzere ilgili 
bakanlarımıza, milletvekil-
lerimize ve emeği geçen 
herkese kamuoyunda bü-
yük sevince yol açan müj-
deleri için bir kez daha te-
şekkür ediyor, şükranları-
mızı sunuyoruz” ifadelerini 
kullandı.

YILMAZ, MÜJDELİ HABERİ DUYURDU
AK Parti Giresun İl Başkanı Mete Bahadır Yılmaz'dan Cumhurbaşkanı Erdoğan'a teşekkür

Kolları eski Başkanı Mustafa Cem Akar net konuştu.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Giresun İl Gençlik

GİRESUN'A HİZMET ETMEK İÇİN YOLA ÇIKTIK
BAŞKAN ŞENLİKOĞLU DUR DURAK BİLMİYOR!

ÖZEL'DEN GİRESUNLU
ECZACILARA YAKIN İLGİ

Türkiye'de ilk ve tek! Açılırsa
sadece Tirebolu’da olacak! (H
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den İsrail, vahşetin dozunu 
her geçen gün arttırmakta-
dır” dedi.

Gazze’deki birçok has-
taneden durumun vaha-
metini gözler önüne seren 
bilgiler geldiğini aktaran İl 
Başkanı Şenyürek; “Has-
tanelerin elektrikleri kesik, 
imkanların kısıtlı olması ve 
gelen yaralı sayısının faz-

lalığı sebebiyle doktorlar 
ancak 10yaralıdan birini 
tercih ederek müdahale-
de bulunabiliyor, diğerle-
rini ise kaderlerine terk 
etmek zorunda kalıyorlar. 
Yenidoğan ünitelerindeki 
bebekler, elektik kesinti-
leri sebebiyle göz göre 
göre ölüme terk ediliyor-
lar. Bu hekimler için de 

çok acı ve üzücü. Maale-
sef hastanelerdeki durum 
sandığımızdan çok daha 
vahim” ifadelerini kullan-
dı.

“ÇOCUK VE
SİVİL ÖLÜMLERİNİN 

DURDURULMASI
İÇİN ACİLEN

ATEŞKES İLAN 
EDİLMELİ”

Çocuk ve sivil ölümleri-
nin durdurulması için aci-
len ateşkes ilan edilme-
sinden başka çare olma-
dığının altını çizen Şenyü-
rek, uluslararası toplumun 
daha fazla zaman kaybet-
meden acilen harekete 
geçmesi yönünde bir kez 
daha çağrıda bulundu. 

(Gülsen Dikgöz)

2. Geleneksel Off-
Road Festivalinde Kera-
sus Off Road rüzgarı esti. 
"Off-Road Festivali" kap-
samında sporcular, zorlu 
parkurda kıyasıya yarıştı.

2. Geleneksel Off-

vale, 40 ilden yaklaşık 100 
araçla 200 sporcu katıldı. 
Motor gücüne göre farklı 
kategorilerde düzenlenen 
yarışlarda bazı sürücüler 
parkuru geçerken zor 
anlar yaşarken, bazıları-
nın aracı arızalandı. Çok 
sayıda kişinin izlediği ya-
rışların ardından dereceye 
girenlere ödülleri verildi. 
Festivale Giresun’u temsi-
len katılan Kerasus Off 
Road ise 5 kupa ile şehre 
döndü.

S1 üçüncülüğü Aykut 
Uğurlu-Yusuf Aydoğan, S4 
birinciliği Hırçın Kımıl-
Sema Kımıl, Extrem üçün-
cüğü Samet Emin-Kadir 
Başarır, Extrem ikinciliği 
Hırçın Kımıl-Sema Kımıl, 
S4 genel klasman birinci 
yine Hır çın Kımıl ile 
döndü. 

(Mehmet Yaşar)

Road Festivalinde Kera-
sus Off Road rüzgarı esti. 
"Off-Road Festivali" kap-
samında sporcular, zorlu 
parkurda kıyasıya yarıştı.

Ordu Büyükşehir Bele-
diyesince Yason Off-Road 

Yıkım Ekibi iş birliğiyle "2. 
Geleneksel Ödüllü Off-
Road Festivali" düzenlen-
di.

Al tınordu ilçesinde 
Melet Irmağı yanındaki 
alanda düzenlenen festi-

AK Parti'nin Giresun Be-
lediye Başkanlığı için ilk 
aday adayı, belediye mec-
lis üyesi Osman Öden 
oldu. Öden, partinin il bina-
sında düzenlenen başvuru 
toplantısında aday adaylı-
ğını resmen duyurdu ve 
başvuru evrakını il başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz'a tes-
lim etti.

Osman Öden'den İlk 
Adım: Parti İl Binasında 
Adaylık Başvurusu

Toplantı, parti li lerin 
yanı sıra Giresun vatan-
daşlarının da yoğun ilgisiy-
le karşılandı. Salon, katı-
lımcılarla dolup taşarken, 

heyecan ve desteğin yük-
sek olduğu gözlemlendi. 
Toplantının açılış konuş-
masını parti il başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz ger-
çekleştirdi ve katılımcılara 
teşekkürlerini iletti.

“Hizmet İçin Yola
Çıkıyorum"

Öden, yaptığı konuş-
mada, AK Parti'nin kurulu-
şundan beri partinin içeri-
sinde olduğunu belirterek, 
"Artık Giresun halkına hiz-
met etme zamanının ken-
disine geldiğine inanıyo-
rum. Hizmet için yola çıkı-
yorum, Rabbim hayırlısını 
nasip etsin." dedi. Öden'in 

ifadeleri, salonda büyük bir 
alkış ve destekle karşılan-
dı. Öden'in adaylık süre-
cindeki bu ilk adımı, ilçe ge-
nelinde heyecan ve me-
rakla karşılandı. 

Öte yandan Belediye 
Balkanl ığı  iç in aday 
adaylığı açıklayan Osman 
Öden Belediye Meclis 
üyeliğinden de istifa etti.

(Sabri Yücel)

CHP Giresun İl Başka-
nı Şenyü rek, İsrail’in 
Gazze saldırılarının 40. gü-
nünde sivil hedefleri ve 
hastaneleri vurmayı sür-
dürdüğünü belirtti.

Cumhuriyet Halk Parti-
si Giresun İl Başkanı Gök-
han Şenyürek, İsrail’in 

Gazze saldırılarının 40. gü-
nünde sivil hedefleri ve 
hastaneleri vurmayı sür-
dürdüğünü be lir te rek, 
“İsrail, temel insani değer-
leri hiçe sayarak savaş 
suçu işlemeye devam et-
mek te dir. Ço ğun lu ğu 
çocuk ve kadınlar olmak 

üzere 12 bin kişinin hayatı-
nı kaybettiğini büyük bir 
üzüntüyle takip ediyoruz. 
Gazze’yi bir taraftan elekt-
rik, su ve temel yaşam mal-
zemelerinden mahrum bı-
rakarak abluka altına alan 
İsrail, diğer yandan sivil he-
def leri ve hastaneleri 
hedef almaya devam et-
mektedir” açıklamasında 
bulundu.

Şenyürek, İsrail’in hava 
saldırılarında son olarak 
Gazze’nin kuzeyinde yer 
alan Şifa Hastanesi’nin 
hedef alınarak bombalan-
dığını hatırlatarak, “Dünya 
Sağ lık Örgütü (DsÖ), 
Gazze’nin kuzeyindeki 
Şifa Hastanesi’yle bağlan-
tılarının kesildiğini duyur-
du. Hastanede görevli sağ-
lık personelleri ve yaşam 
destek ünitelerine bağlı be-
beklerle çok sayıda yaralı 
sivilin hayatı tehlike altın-
da. Bazı ulus la rarası 
haber kaynaklarında Şifa 
Hastanesi’nin çevresinin 
tanklarla kuşatıldığı, tehli-
ke nedeniyle kaçmak iste-
yenlerin üzerine ateş açıl-
dığı yönünde endişe verici 
haberler var. Tarihte eşine 
az rastlanır bir barbarlıkla 
sivilleri ve çocukları katle-

Giresun'un Tirebolu il-
çesinde, duayen gazeteci 
Haldun Domaç tarafından 
spor müzesi açılacak. 
Domaç, müzede Türk spo-
runun önemli isimlerine ve 
başarılarına ait objelerin 
sergileneceğini söyledi.

Domaç, müzede Türk 
sporunun geçmişten gü-
nümüze gelişimini, önemli 
sporcuları ve başarılarını 
yansıtacak objelerin yer 
alacağını belirtti. Müzede, 
olimpiyat madalyaları, ku-
palar, forma ve malzeme-
ler gibi objelerin yanı sıra, 
Türk sporunun gelişimini 
anlatan fotoğraflar ve bel-
geler de sergilenecek.

Domaç, müzeyi Tire-
bolu'ya açmanın kendileri 
için önemli bir sorumluluk 
ol du ğu nu i fade ett i .  
Domaç, "Türkiye'de 4 

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kuru-
lu Başkanı Hasan Çakır-
melikoğlu ve Meclis Baş-
kanı Necmettin Şükrü 
Ataün, Sanayi ve Tekno-
loji Bakanı Mehmet Fatih 
Kacır’ı, Giresun Milletve-
kili Ali Temür’ün de yer al-
dığı heyetle ziyaret etti, ili-
miz proje ve yatırım önce-
likleri konusunda bilgi alış 
verişinde bulundu.

Ziyaret kapsamında 
yapılan toplantıda Gire-
sun’un doğu bölgelerine 
kuruluşu gerçekleştirilen 
Espiye-Tirebolu Organize 
Sanayi Bölgesi (3. OSB) 
ve Görele-Çavuşlu Orga-
nize Sanayi Bölgesi 
(4.OSB) yatırımları, ayrı-
ca fizibilite çalışmaları 
devam eden Şebinkarahi-
sar-Alucra-Ça-moluk böl-
gesi 5. OSB yatırım süreci 
değerlendirildi. 

(Devamı sayfa 2'de)
Giresun adına önemli 

bir toplantının oluşmasın-
daki katkıları vesilesiyle 
Giresun Milletvekili Ali 
Temür’e teşekkür eden Gi-
resun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Çakırme-
likoğlu, “Giresun’un kal-
kınmasında 3. ve 4. sana-
yi bölgesi yatırımlarının 
faydalarını yakın zaman-

da göreceğiz. Bu kap-
samda öncelikle kamu-
laştırma ve altyapı yatı-
rımlarının 2024 yılı içinde 
mutlak başlatılması ge-
rekmektedir. Ayrıca iç böl-
gelerimizin kalkınmasına 
5. Organize Sanayi Böl-
gesi projesi de önemli 
fayda sağlayacaktır, bu 
projeye şuan ciddi bir ta-
lebin olduğunu görmekte-
yiz. Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı olarak sizlerin 
yatırım taleplerimize gös-
termiş olduğunuz hassa-
siyetler sonucu kurulan or-
ganize sanayi bölgeleri-
mizde bacaların tütebil-
mesi adına 2024 yatırım 
programı bizler açısından 
kıymetlidir. Bu iki OSB fa-
aliyete geçmesi halinde 
10 bine yakın istihdam ile 
katma değer yaratan te-
sisleri içinde barındırma-
sını hedeflemekteyiz. Ay-
rıca Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı bünyesinde 
olan Doğu Karadeniz Pro-
jesi Bölge Kalkınma İda-
re s i  Baş kan l ı ğ ı ’n ın  
(DOKAP) yürüttüğü Gire-
sun yaylalarında imar 
planlarının düzenlenmesi 
ve yatırımcıya tahsis ola-
nağı sağlayacak 1/1000 
ölçekli haritaların hazır-
lanması adına sizlerin ta-
limatları önem arz etmek-

tedir.” dedi.
Giresun Ticaret ve Sa-

nayi Odası Meclis Başka-
nı N. Şükrü Ataün ise, alt-
yapı yatırımlarında eksik-
leri bulunan ve bakanlığın 
destek programı kapsa-
mında yer alan Giresun 1. 
Organize Sanayi Bölgesi 
hakkında bilgi verdi.

Giresun Milletvekili Ali 
Temür, yerel imalatçıları-
mız başta olmak üzere il 
dışından yoğun yatırım 
yeri talebinin bulunduğu-
nu ifade ettiği Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Kacır zi-
yaretinde, mevcut sanayi 
bölgelerimizin genel du-
rumu hakkında da kısa bir 
sunum yaptı.

Giresun 1. Organize 
Sanayi Bölgesi ihtiyaçları 
başta olmak üzere talep-
leri yakından takip edece-
ğini kaydeden Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır, sanayi bölge-
leri kalkınmanın en önem-
li merkezi olduğunu, Gire-
sun’da kuruluşu tamam-
lanan bölgelerin ivedilikle 
faaliyete geçmesi, ayrıca 
planlama aşamasında 
olan Şebinkarahisar böl-
gesi organize sanayi böl-
gesi içinde kalkınma ajan-
sının fizibilite raporunu 
beklendiklerini belirtti. 

(Mehmet Yaşar)

büyük takımın haricinde 
spor müzesi yok. Biz bu ek-
sikliği gidermek için Tire-
bolu'da bir spor müzesi aç-
maya karar verdik. Bu 
müze, Türk sporunun geli-
şimine ve tanıtımına katkı 
sağlayacak" dedi.

Domaç açılacak olanın 
müzenin hayali olduğunu, 
Türkiye'de bir ilk olması ile 
Tirebolu için iyi bir reklam 
olacağını belirtti. Domaç 
"Tirebolu Belediyesiyle ko-
ordineli bir şekilde çalışılı-
yoruz, belediye yer temi-
ninde bulundu ve 1 ay için-
de sözleşmeler imzalana-
cak. Açılış ilerleyen aylar-
da yaparak hem doğdu-
ğum topraklara hem mem-
leketime böylesine güzel 
bir hizmette bulunduğum 
için çok mutluyum" dedi. 

(Haber Merkezi)

“Gazze'de bebekler göz göre
göre ölüme terk ediliyor”

Türkiye'de ilk ve tek! Açılırsa sadece Tirebolu’da olacak!

Takipçisi olacak
Başvuruyu yaptı

Giresunluların rüzgarı Ordu'da sert esti
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

Konu:

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Alucra Kalkınma ve Eğitim Vakfı 
yönetim kurulu genel başkanı Sü-
leyman Baba ve 36 köy dernek baş-
kanlarından oluşan heyet Giresun 
Milletvekillerini ziyaret etti.

Alucra Eğitim ve Kalkınma Vakfı 
Başkanı Süleyman Baba ve heyeti 
ile Alucra dernek başkanları, AK 
Parti İstanbul milletvekili Büşra 
Paker, Sadet Partisi Genel Başkan 
Yardımcısı ve Kocaeli milletvekili 
Hasan Bitmez, Ak Parti Giresun mil-
letvekili Hasan Turan ve MHP Gire-
sun milletvekili Ertuğrul Gazi Konal 
ziyaret edilerek gündemde olan ko-
nular değerlendirildi.

Arnavutköy Belediye Meclis 
Üyesi ve Alucra Çamlıyayla Köyü 
Sosyal Yardımlaşma Derneğinin 

Genel Başkanı Hüseyin Bektaş 
konu ile ilgili yapmış olduğu açıkla-
mada; “Bugünkü gazi meclis ziyare-
timizde yine Giresun adı geçen her 
yerde olma sözümüz vardı. Hemşe-
rimiz meclisimizin gülü Sayın Büşra 
Paker, Giresun’umuzun yiğit, mert 
vekili, meclis idare amirimiz Sayın 
Hasan Turan, Giresun vekillerimiz 
Sayın Nazım Elmas, Ali Temur ve 
MHP Giresun Milletvekilimiz Sayın 
Ertuğrul Gazı Konal beyleri ziyaret 
ettik. Yakın ilgi ve alakalarından do-
layı tüm vekillerimize çok teşekkür-
ler ediyorum. Ayrıca bizleri meclise 
davet edip bize olağanüstü ilgi gös-
teren en üst seviyede ağırlayan ve-
kilimiz Büşra Paker hanımefendiye 
başarılar diliyorum. Yolu ve bahtı 
açık olsun” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

KOENZİM Q10 (CoQ10)

“Giresun'u hak ettiği gibi temsil edin”

“Sayın başkan sivil toplum kuru-
luşu olarak bizleri ayrıştırıyorsun far-
kındayız ama en azından bu şehri 
hak ettiği gibi temsil edin”

Batlama'yı İlçe Yapma Derneği 
Başkanı Hakan Cenger, aralık ayın-

Bu şehrin tarihidir, coğrafyasıdır, dili-
dir, insanıdır, Osman Ağası’dır, ye-
meğidir, denizidir, adasıdır, kalesidir, 
yaylasıdır, hamsisi, kirazı, fındığı-
dır.”

Memiş’e bu şehri hak ettiği gibi 
temsil etmesini öneren Cenger, şun-
ları kaydetti:

“Sayın başkan sivil toplum kuru-
luşu olarak bizleri ayrıştırıyorsun far-
kındayız ama en azından bu şehri 
hak ettiği gibi temsil edin.
FESTİVAL GELİRLERİNİ FİLİSTİN 

HALKINA BAĞIŞLAYIN”
Filistin’de yaşanan katliama he-

pimizin içi yanıyor, bu davranışınızı 
takdir ediyoruz. O zaman gelin bu 
festivalin gelirlerini Filistin halkına ba-
ğışlayalım.” (Gülsen Dikgöz)

da İstanbul’da gerçekleştirilecek Gi-
resun Günleri için Giresun Federas-
yonu Genel Başkanı Muhterem 
Memiş’e tepki gösterdi.
“SADECE FESTİVAL ÖNCESİ GE-
LENLER BU ŞEHRİN KÜLTÜRÜ-

NÜ BİLEMEZLER”
Cenger, yaptığı açıklamada, 

İstanbul'da her yıl düzenlenen Gire-
sun Günlerinin tek amacının ve ga-
yesinin bu şehri ve değerlerini tanıt-
mak olması gerektiğini ifade ederek, 
“Bu şehre sadece yapılacak festival 
öncesi gelip belirli açıklamalar yapıp 
gidenlerin bu şehrin kültürünü ve de-
ğerlerini bilebileceklerin düşünmü-
yorum” dedi.

“Bu şehri tanıtmak istiyorsanız ya 
da İstanbul’da yaşayan hemşerileri-
mize Giresun havası aldırmak isti-
yorsanız, bu şehrin horonu, kemen-
çesi ve karşılamasının dışında bir-
çok değerinin olduğunu bilmelisiniz” 
diyen Cenger, şunları sıraladı:

“Peki nedir bu değerler derseniz! 

Şebinkarahisar
GES'in merkez

üssü oldu! 

Giresun'un Şebinkarahisar ilçesinde 
yenilenebilir enerji kaynaklarının merkez 
üssü oluyor. İlçede şuanda çok sayıda 
GES projesi bulunuyor. Yeni Güneş Enerji 
Santralleri oluşturulması için de kentte 2 2 
mahalle ve 5 mevkiide yeni GES sahaları 
oluşturulması için kullanım hakkı veri-
lecek. Şebinkarahisar ilçesi yenilebilir 
enerjisinin merkez üssü konumuna ge-
lecek. Verimsiz araziler enerjiye dönüştü-
rülecek.

Şebinkarahisar Kaymakamlığı Milli 
Emlak Şefliği tarafından ilçede Yenilenebi-
lir enerji kaynaklarına dayalı lisanssız 
elektrik üretim tesisi yapılması için 5 farklı 
alanın kullanma amacıyla kiraya veri-
lecek.

GES PROJESİ OLUŞTURULACAK 
ARAZİLER 1 YILLIĞINA 530 BİN 

LİRAYA KİRALANACAK
Bu kapsamda ilçede Avutmuş ve Ka-

vaklar Mahallesindeki 5 farklı mevkide top-
lam 594 bin metre kare alan GES projesi 
için ilk yıl için tam 530 bin liraya kullandırı-
lacak.

GES ALANLARININ KİRAYA 
VERİLMESİ İÇİN İHALE YAPILACAK

Milli Emlak Şefliği kullanma izni veri-
lecek taşınmazlar için 28 Kasım 2023 tari-
hinde ihale yapılacak.

İlçedeki 5 adet taşınmazın irtifak hakkı 
tesisi/kullanma izni ihalesi, 2886 sayılı 
Devlet İhale Kanununun 51/g maddesi ge-
reğince Pazarlık Usulü ile 28 Kasım Salı 
günü saat 13:00'de Şebinkarahisar Kay-
makamlığında Milli Emlak Şefliği'nde yapı-
lacak. (Yeni Şebinkarahisar)

Minik Karaca
Piraziz'de demir

kapıya sıkıştı!

Giresun’un Piraziz ilçesinde, demir ka-
pıya sıkışan karaca yavrusu, itfaiye ekip-
lerinin yardımıyla kurtarıldı.

Maden Mahallesi’nde meydana gelen 
olayda, karaca yavrusunun DOKAP’ın 
bahçe demir kapısına sıkıştığı ihbarı üze-
rine olay yerine giden Piraziz Belediyesi 
İtfaiye ekipleri, minik karacayı demir kapı-
ya sıkışmış bir şekilde buldu. Deniz kena-
rına kadar inen Karaca yavrusunu gören-
ler, şaşkınlıklarını gizleyemediler. Müda-
hale sonrası karacayı sıkıştığı yerden kur-
taran itfaiye ekipleri, Giresun Doğa Koru-
ma ve Milli Parklar Şube Müdürlüğü’ne ka-
racayı teslim etti. Muayene sonrası minik 
karacanın bulunduğu bölgede tekrar do-
ğaya salındığı öğrenildi.

Piraziz Belediyesi tarafından yapılan 
açıklamada; “İlçemiz Maden Mahallesin-
de bulunan DOKAP'ın bahçe demir kapı-
sına sıkışan Karaca İtfaiye ekiplerimiz ta-
rafından kurtarılıp, Giresun Doğa Koruma 
ve Milli Parklar Şube Müdürlüğü ekiplerine 
teslim edildi” ifadeleri kullanıldı. 

(Gülsen Dikgöz)

Alucralılardan Gazi Meclise çıkarma
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TBMM’deki grup top-
lantılarının ardından CHP 
Genel Merkezi’nde Genel 
Başkan Özgür Özel’in baş-

kanlığında CHP İl Başkan-
ları toplantısı düzenlendi. 
Toplantının ardından 81 il 
başkanı tarafından yapılan 

Dr. Şenyürek, TBMM’ 
deki grup toplantıları ve 
CHP Genel Merkezi’ndeki 
İl Başkanları toplantısına 
katıldı.

Cumhuriyet Halk Parti-
si Giresun İl Başkanı Dr. 
Gökhan Şenyürek, 14 
Kasım Salı günü TBMM’de 
gerçekleştirilen İl Başkan-
ları ve Milletvekillerinin ka-
tıldığı kapalı grup toplantı-
sı ve olağan grup toplantı-
sına katıldı. Dr. Şenyü-
rek’in de kürsüye çıkarak 
kısa bir selamlama konuş-
ması yaptığı toplantılara 
CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel, genel başkan sıfatıy-
la ilk kez başkanlık etti.

CHP lideri Özel, olağan 
grup toplantısının ardın-
dan yaptığı açıklamada; 
“Mevcut belediye başkan-
larımızı anketle ölçeceğiz. 
Hal kın gön lünde yeri 
yoksa yeni aday belirleye-
ceğiz, örgütümüz çoklu 
yarış derse mutlaka ön 
seçim yapacağız. Örgüt de-
netiminde ön seçim yapa-
cağımızı söyledim. San-
dıktan kim çıkarsa onu 
adaylaştıracağız.” ifadele-
rini kullandı.

81 İl
başkanından

ortak açıklama

ortak açıklamada, yerel 
seçim adayları için il baş-
kanlarının görüşü alınarak 
yöntem belirlenmesi ve 

Tüzük Kurultayı’nın 2024 
Mayıs sonuna ertelenmesi 
gerektiği belirtildi. 

(Gülsen Dikgöz)

Kerasus Sanat oyun-
cuları Palyatif Bakım Ser-
visi hastalarına moral için 
sahne aldı.

Giresun Prof.Dr. A. 
İlhan Özdemir Devlet Has-
tanesi Başhekimliği öncü-
lüğünde, Palyatif Bakım 
Servisi koordinesinde 14 
Kasım 2023 Salı günü 
saat 14.00’de Kerasus 
Sanat oyuncuları “YANLIŞ 
ANLADIN” adlı tiyatro oyu-
nunu Palyatif Bakım Ser-
visi hastaları için sergiledi.

Yönetmenliğini Sadık 
Takır’ın, Koreografisini 
Erdal Güleryüz’ün üstlen-
diği “YANLIŞ ANLADIN” 
oyunu ile ilk kez seyirci kar-
şısına çıkan Kerasus 
Sanat’ın tiyatroya gönül 
veren 13 kursiyeri, izleyici-
lerin büyük beğenisini top-
ladı. Başta Hastane yöne-
timi ile Palyatif Bakım Ser-

visi doktor ve hemşireleri 
olmak üzere, emeği ge-
çenlere teşekkür eden 
hasta ve hasta yakınları, ti-
yatronun iyileştirici gücüy-
le moral depoladıklarını be-
lirterek, bu ve benzeri or-
ganizasyonların devam et-
mesi dileğinde bulundu.

Hayatı boyunca ciddi 
hastalıklarla yaşamak du-
rumunda olan palyatif ba-
kıma muhtaç hastaların, 
hastalıklarıyla baş etmele-
rini kolaylaştırmak, hasta-
ların hayatlarını tehdit 
eden semptomları ve ya-
şadıkları stresi azaltmak, 

hasta ve hasta yakınları-
nın yaşam kalitesini arttır-
mak amacıyla gerçekleş-
tirilen etkinlikte sahne 
alan oyuncular, yıl boyun-
ca benzer aktivitelerde se-
yirciyle buluşmaya de-
vam edecek. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesine özgü ceviz 
ve dut kurusunun karışı-
mıyla yapılan bu eşsiz lez-
zet ilçede yaşayanlar kış 
aylarında vazgeçilmez yi-
yeceği olarak biliniyor. 
Dövmeç adı verilen bu yö-
resel lezzet, e-ticaret site-
lerinde de kilosu 300 liraya 
satılıyor. Şebinkarahisar 
ve yöresi için sosyo-
kültürel bir öneme sahip 
olan dövmeç (lök), kış ay-
larından aileleri bir araya 
getiren bir lezzet olarak bi-
liniyor. Bu eşsiz tatlı koles-
terol düşürücü olmasıyla 
da tercih ediliyor.

Şebin Cevizi ile ilçede 
yetişen beyaz dut meyve-
lerinin kurutulmasıyla olu-
şan 'dut kurusu' ile ağaç di-
beklerde dövülerek hazır-
lanan bu ürün Şebinkara-
hisar'ın en eski lezzetlerin-
den biri haline geldi.

Bazı şehirlerde lök is-
miyle de anılan dövmeç, 
hem tatlı ihtiyacını karşıla-
yan hem de kolesterol dü-
şürücü etkisiyle sofralarda 
yerini alıyor.
EN ESKİ YÖRESEL LEZ-

ZETLERDEN BİR 
TANESİ

İlçede kış aylarında 
hemen hemen her evde 
kış aylarında hazırlanarak 
sofralara gelen bu enerji 
deposu dut kurusu (çemiç) 
ve Şebin Cevizinin karışı-
mıyla oluşuyor. Elde yapıl-

mış ahşap havanda uzun 
bir süre dövülerek hazırla-
nan dövmeç, aile üyeleri-
nin kış aylarında soba ba-
şında tükettiği eşsiz bir lez-
zet olarak biliniyor. İlçede 
özen le ku ru tu lan dut 
(çemiç) ve Şebin cevizinin 
dövmesiyle hazırlanıyor.

E-TİCARET 
SİTELERİNDE KİLOSU 
300 LİRADAN SATILI-

YOR
Şebinkarahisar ilçesin-

de ekonomik olarak kıy-
meti bilinmese de Erzin-
can bölgesinde lök adıyla 
anılan bu lezzet e-ticaret si-
telerinde kilosu 300 lira-
dan satılsa da tadı ve gö-
rüntüsü Şebinkarahisar ve 
yöresindeki lezzetlerden 
biraz daha farklı!
GELENEKSEL LEZZET 

SOSYO KÜLTÜREL 
ÖNEME SAHİP

Dövmeç (lök), gele-
neksel bir lezzet olmasının 
yanı sıra, Şebinkarahisar 
ve yöresi için sosyo-
kültürel açıdan da önemli 
bir yere sahiptir. Nitekim 
uzun kış gecelerinde aile 
bireylerinin, akrabaların 
veya arkadaş gruplarının 
dibek çevresinde toplan-
masına ve koyu sohbetle-
rin yapılmasına vesile ol-
maktadır.

İlçede dövmeç olarak 
bilinen bu tatlı, bazı il ve il-
çelerde de lök adıyla ad-
landırılır.

Dövmeç Nasıl
Hazırlanır?

Dut kurusu havanda 
ceviz içi eklenerek iyice dö-
vülür. Cevizin yağı çıkana 

kadar dövme işlemi devam 
eder, tabaklara alınarak 
ikram edilir veya streç filme 
sararak Türk kahvesi ya-
nında muhteşem bir lezzet 
olarak sofralardaki yerini 
alıyor.

Malzemeler: Beyaz dut 
kurusu, ceviz içi.

Hazırlanışı: Geleneksel 
yapımında öncelikle beyaz 
dut kurusu öğütülerek un 
haline getirilir. Bu dut unu 
içerisine ölçeğine uygun 
bir şekilde ceviz içi katıla-
rak dibeklerde uzun süre 
dövülür. Macun haline ge-
lene ve iyice birbiriyle öz-
deşleşene kadar dövme iş-
lemine devam edilir. Uygun 
kıvama geldiğinde bir taba-
ğa veya tepsiye dökülerek 
dilimler halinde servis edi-
lir. (Yeni Şebinkarahisar)

'Sandıktan kim çıkarsa onu adaylaştıracağız’

Sahil şeridinde ot biçme çalışması
Giresun Belediyesi Te-

mizlik İşleri Müdürlüğü ot 
biçme ekipleri, sahil kara-
yolu kenarlarında ve refüj-
lerde bulunan yabani otları 
temizliyor.

Ekipler tarafından yapı-
lan ot biçme çalışmaların-
da şehir genelinde olduğu 
gibi sahil güzergâhının te-
mizliğine de büyük özen 
gösteriliyor.

Bu kapsamda ekipler ta-
rafından, yan yol ile transit 
yol kenarlarında ve orta re-
füjlerde görüntü kirliliği 
oluşturup aynı zamanda 

trafik güvenliğini de tehdit 
eden yabani otlar temizle-
niyor. Sahil boyunca yapı-
lan çalışmalarla birlikte 
aynı zamanda daha este-
tik bir görüntü ortaya çıkı-
yor.

Belediye Temizlik İşleri 

Müdürlüğü yetkilileri; çalış-
maların aralıksız olarak 
devam edeceğini belirte-
rek, daha güzel ve daha ya-
şanabilir bir Giresun için ça-
lışmalarını sürdürecekleri-
ni dile getirdi. 

(Dursun Onur)

Kış mevsiminin vazgeçilmez
lezzeti tam bir enerji deposu! 

Kerasus Sanat'tan palyatif bakım hastalarına moral
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Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Necmettin Şükrü Ataün, Giresun Üni-
versitesi’nde Girişimcilik Söyleşileri etkinliği-
nin konuğuydu.

Giresun Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilim-
ler Fakültesi tarafından gerçekleştirilen ‘Giri-
şimcilik Söyleşileri’ etkinliğinin konuğu iş insa-
nı Ataün, girişimcilikle ilgili kişisel deneyimleri-
ni anlattı, öğrencilerin ve diğer katılımcıların so-
rularını cevaplandırdı; öğrencilere girişimcilik-

le ilgili tavsiyelerde bulundu. Ataün, girişim-
cilikte ve genel olarak iş yaşamında dürüst-
lüğün ve buna yönelik olarak ortaya çıkan 
‘güvenin önemini vurguladı.

Karşılaşılan fırsatların değerlendirilmesi-
nin başarı için temel unsurlardan olduğunu 
ifade etti. Etkinlik, İ.İ.B.F. Dekanı Prof. Dr. 
Kurtuluş Yılmaz Genç tarafından Necmettin 
Şükrü Ataün’e teşekkür belgesi takdimi ile 
sona erdi. (Gülsen Dikgöz)

2022 yılında Türkiye'de 
üretilen toplam 109,2 milyon 
ton atığın, 29,4 milyon tonu-
nun tehlikeli olduğu açıklandı. 
Bu detaylı raporda, çeşitli sek-
törlerdeki atık yönetimi ve geri 
dönüşüm oranları inceleniyor.

Genel Bakış: Toplam Atık 
Üretimi ve Türleri

Türkiye İstatistik Kuru-
mu'nun yayınladığı verilere 
göre, Türkiye'de 2022 yılında 
toplam 109,2 milyon ton atık 
üretildi. Bu miktarın 29,4 mil-
yon tonunu tehlikeli atıklar 
oluşturdu. İmalat sanayi iş yer-

olarak sınıflandırıldı. Bu atıkların 
çoğunluğu kül ve cüruf atıkların-
dan oluştu ve büyük bir kısmı dü-
zenli depolama tesislerinde ber-
taraf edildi veya lisanslı tesislere 
gönderildi.

OSB Müdürlüklerinin Atık Yö-
netimi

OSB müdürlüklerinin faaliyet-
leri sonucu 323 bin ton atık orta-
ya çıktı. Bu atıkların bir kısmı 
OSB bünyesinde geri kazanıldı 
veya geçici depolandı, geri kala-
nı ise çeşitli yöntemlerle bertaraf 
edildi.

Belediyelerin Atık Hizmetleri 
ve İstatistikleri

Türkiye genelinde 1391 bele-

leri, maden işletmeleri, termik 
santraller, OSB'ler ve haneler 
bu atığın başlıca kaynakları 
arasında yer aldı.

İmalat Sanayi ve Atık Yö-
netimi

İmalat sanayi iş yerlerinde 
toplanan toplam 28 milyon 
ton atığın 5,4 milyon tonu teh-
likeli olarak sınıflandırıldı. Bu 
atıkların büyük bir bölümü 
(%63,2) satıldı veya lisanslı 
atık işleme tesislerine gönde-
rildi. Geri kalanı ise çeşitli yön-
temlerle bertaraf edildi veya 
geri kazanıldı.

diyeden 1389'u atık hizmeti 
sundu. Toplanan 30,3 milyon ton 
atığın çoğu atık işleme tesislerine 
gönderildi. Ayrıca, belediyeler ta-
rafından işletilen atık su arıtma te-
sislerinde 348 bin ton atık su arıt-
ma çamuru oluştu.

Atık İşleme ve Geri Kazanım 
Tesislerindeki Durum

Atık bertaraf ve geri kazanım 
tesislerinde işlenen 133,2 milyon 
ton atığın 81,4 milyon tonu berta-
raf edildi, geri kalanı ise çeşitli yön-
temlerle geri kazanıldı. Bu süreç-
te enerji üretimi için atık yakma ve 
kompost tesisleri de önemli bir rol 
oynadı.

Veri Toplama ve İstatistiklerin 

Maden İşletmelerinde Atık 
Üretimi

Maden işletmeleri, deka-
paj malzemesi/pasa hariç 
26,3 milyon ton atık üretti. Top-
lam atığın %99,99 'u mineral 
atıklardan oluşurken, bunun 
büyük bir kısmı pasa sahala-
rında, atık barajlarında veya 
düzenli depolama tesislerin-
de bertaraf edildi.

Termik Santrallerin Atık Bi-
lançosu

Termik santrallerde üreti-
len toplam 27,8 milyon ton atı-
ğın 10,5 bin tonu tehlikeli atık 

Önemi
Türkiye'deki tüm belediyeler, 

büyük imalat sanayi işyerleri, faal 
termik santraller, OSB müdürlük-
leri ve maden işletmeleri, bu atık 
istatistiklerine katkıda bulundu. 
Bu veriler, Türkiye'nin atık yöneti-
mi ve sürdürülebilir kalkınma ça-
baları için hayati önem taşıyor.

Türkiye'nin 2022 yılı atık yö-
netimi ve geri dönüşüm verileri, ül-
kenin çevresel sürdürülebilirlik 
yolculuğunda önemli bir kilomet-
re taşı olarak görülebilir. Bu veri-
ler, gelecekteki politika ve strateji-
lerin şekillendirilmesinde kritik bir 
rol oynayacaktır. 

(Haber Merkezi)

“Ziraat odalarımızın ve birli-
ğimizin telefonları susmuyor. 
Üreticilerimiz ‘ya biz üretimi bı-
raktık kaydımızı silin diyor ya da 
biz artık üretmek istemiyoruz 
kaydımızı silin’ diye talepte bu-
lunuyorlar.”

Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) Genel Başkanı Şemsi 
Bayraktar, “ Emekli çiftçilerimiz 
Hükümetimizin Cumhuriyetin 
100. Yılına özel olarak verdiği 5 
bin lira ikramiyeden yararlana-
mayarak, mağdur oldu” dedi.

Bayraktar, yaptığı açıklama-
da, “İnfial yaratan bu durum ve 
aşırı bilgi kirliliği yüzünden üre-
tim yapan çiftçilerimiz Ziraat 
Odası kayıtlarını sildirmek isti-
yor” diyerek, şöyle devam etti:

“Ziraat Odalarımızın ve Birli-
ğimizin telefonları susmuyor. 
Üreticilerimiz ‘ya biz üretimi bı-
raktık kaydımızı silin diyor ya da 
biz artık üretmek istemiyoruz 
kaydımızı silin’ diye talepte bu-

lunuyorlar. Çiftçilerimiz yaşa-
nan bu mağduriyetin önümüz-
deki süreçte verilecek destekler 
veya ikramiyelere de engel teş-
kil edeceği endişesini yaşıyor.

Uzun yıllardır üzerinde ara-
zisi bulunan fakat çeşitli neden-
lerle bir süredir üretim yapama-
yan, aynı zamanda çiftçi kaydı 
devam eden de ikramiyeden ya-
rarlanamadı.

Bu süreçte büyük bir karga-
şa yaşanıyor. Kışa girdiğimiz bu 
günlerde bu ikramiyeyle az da 
olsa nefes alacak olan emekli 
çiftçilerimiz bekledikleri uzun 
banka kuyruklarından geri 
döndü, umduğunu bulamadı.”

Çiftçilerin kaydını sildirerek 
üretimden vazgeçmelerinin so-
runu çözmediğini kaydeden 
Bayraktar, şunları dile getirdi:

“Kayıt sildirmenin Bugünler-
de Ziraat Odalarına giderek kay-
dını sildirmek isteyen çiftçileri-
mizin sayısı artsa da burada 

esas alınan ekim ayı kayıtları-
dır. Yani 1 Ekim 2023 tarihinden 
önce çiftçilerimiz kaydını sildir-
miş olsaydı bu ikramiyeden fay-
dalanabilecekti. Fakat şuan kay-
dını silerek üretimden vazgeç-
mek sorunu çözmüyor.

Tarım sektörünün emektar-
ları olan çiftçilerimiz, Türkiye or-
talamasının üçte biri oranında 
kişi başı gelir elde ediyor. Hükü-
metimizin bu miktarı da göz 
önüne alarak bu mağduriyeti gi-
dermesini bekliyoruz.

Tüm girişimlerimiz sonucu 
halen olumlu bir dönüş alama-
yan üreticilerimizin gözü kulağı 
gelecek müjdeli haberdedir. Üre-
timleriyle Ülkemize değer katan 
emekli çiftçilerimiz cezalandırıl-
mamalıdır. İnfial ve hayal kırıklı-
ğı yaratan bu durum acilen orta-
dan kaldırılmalı, çiftçilerimizin 
beklediği müjde en kısa zaman-
da verilmelidir.” 

(Mehmet Yaşar)

Türkiye'deki Atık Üretimi ve Yönetimi: 2022 Yılı İstatistikleri

GRÜ'de girişimcilik söyleşisi

Emekli çiftçiler üretimden vazgeçiyor

Belediyecilik hizmetlerinden, sosyal ve kültürel hizmetlere…
Espiye Belediyesi, 

çevre temizlik işleri birimi 
aracılığıyla ilçe genelin-
de birçok önemli hizmeti 
sunuyor. Dezenfeksi-
yon, ilaçlama, temizlik, 
ağaç budama, çevre dü-
zenleme, kağıt ve katı 
atık, moloz taşıma gibi iş-
lerle ilgilenen ekipler, 
çevrenin temiz ve dü-
zenli olmasını sağlamak 
adına özverili bir şekilde 
ilçe genelinde çalışmala-
rını sürdürüyor.

Espiye Belediye Baş-
kanı Mustafa Karadere, 
ilçenin her anlamda geli-
şimi için gerçekleştirilen 
temel belediyecilik hiz-
metleri ve sosyal kültürel 
ça lışmalar hakkında 

açıklamalarda bulundu.
İlçe genelinde dört 

koldan devam eden ça-
lışmaların hız kesmedi-
ğini belirten Başkan Ka-
radere, vatandaşların 
yaşam kalitesini artır-
mak adına çeşitli alanlar-
da faaliyet gösterdikleri-
ni vurguladı.

SOSYO-KÜLTÜREL 
FAALİYETLERE 
BÜYÜK ÖNEM 

VERİLİYOR
Başkan Karadere, Es-

piye ilçesinde sosyo-
kültürel faaliyetlere de 
büyük bir önem veriyor. 
İlçede düzenlenen etkin-
liklere aktif katılım göste-
ren Başkan Karadere, 
i lçe kay ma kam lı ğı ,  

gençlik ve spor ilçe mü-
dürlüğü ve Espiye Bele-
diyesi işbirliğiyle düzen-
lenen kurumlar arası 
100. Yıl Halı Saha Futbol 
Turnuvası'na da katıldı.

Turnuvanın başlama 
vuruşunu gerçekleştiren 
Başkan Karadere, spo-
run ve sosyal etkinlikle-
rin ilçe genelinde yaygın-
laşmasına katkıda bu-
lunmayı amaçladıklarını 
ifade ederek, "Sporun ve 
bir arada olmanın öne-
mine inanıyoruz. Bu tür 
etkinliklerle ilçe gençleri-
ni bir araya getiriyoruz ve 
onlarla birlikte olarak 
gençlerimizi destekliyo-
ruz” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)
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Başkan Yamak; “Tahta-
da alacaklı olan futbolcula-
ra ödeme yapmak istiyo-
ruz ancak bu iş sadece 
bizim gücümüzle olacak iş 
değil. Giresunspor'u önce-
likli olarak bu ligde tutma-

eurodaki artışlardan dolayı 
tahtadaki alacaklı olan 
oyunculara yapılması ge-
reken miktarın yükseldiğini 
ifade ederek; “Elimizden 
geleni yapıyoruz ancak sa-
dece bizim istememizle ol-

mız lazım. Giresunspor 
şemsiyesi altında toplan-
mak zorundayız” Artan fi-
nansal maliyetler ve kur ar-
tışı Giresunspor’da Baş-
kan Nahid Yamak ve idare-
cileri kara kara düşündürü-

muyor. Ben hayatım bo-
yunca bir oyuncuya bile 
imza attırmadım, alacaklı 

yor. Transfer tahtası kapalı 
olan ve Ocak ayında kad-
rosunu güçlendirebilmek 
için 100 milyon lirayı aşkın 
bir paraya ihtiyaç duyan Gi-
re suns por ’da Baş kan 
Nahid Yamak, dolar ve 

163 kg kaldırarak 
Dünya Şampiyonu 
oldu.

Giresun Gençlik 
ve Spor İl Müdürlü-
ğü, yaptığı açıkla-
mada, Bektaş'ı teb-
rik ederek, "Ulusla-
rarası arenada ül-
kemizi başarı ile 
temsil ederek yurda 
2 altın, 1 gümüş ma-
dalya ile dönen hal-
tercimizi ve sporcu-
muzun üzerinde 
büyük emekleri bu-
lunan antrenörü-
müz Ömer Has ho-
camızı tebrik ede-
riz" şeklinde konuş-
tu. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunlu milli 
halterci Cansu Bek-
taş, Meksika'nın 
Guadalajara ken-
tinde düzenlenen 
2023 Dünya Genç-
ler Halter Şampi-
yonası'nda dünya 
şampiyonu oldu.

15-23 Kasım 
2023 tarihlerinde 
Meksika'nın Guan-
dalajara kentinde 
d e v a m  e d e n  
Dünya Gençler Hal-
ter Şampiyonası-
nın ilk gününde Gi-
resunlu Milli Spor-
cumuz Cansu BEK-
TAŞ, Koparmada 
73 kg, Silkmede 90 
kg ve Toplamda 
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İmalatçı Bayii

olan futbolculara ödeme 
yapmak istiyoruz ancak bu 
iş sadece bizim gücümüzle 

olacak iş değil” şeklinde ko-
nuştu.

GECELERİ UYUYAMI-
YORUM

Başkan Yamak; “Gece-
leri uyuyamıyorum. Sabah 
ilk işim dolar ve euroda artı-
şın olup olmadığını kontrol 
etmek oluyor. Çünkü bildi-
ğiniz gibi transferlerde ter-
cihlerin büyük bir çoğunlu-
ğu yabancı oyunculardan 
yana yapıldığından, anlaş-
malar dolar ya da euro üze-
rinden. Transfere engel 
oyuncularla görüşüyoruz, 
alacaklarından bir bölüm in-
dirmelerini istiyoruz. Tabi 
bu onlara kalmış bir durum. 
Bu takım hepimizin. Bu ta-
kımı öncelikli olarak bu 
ligde tutmamız lazım. Gire-
sunspor şemsiyesi altında 
toplanmak zorundayız. 
Başka Giresunspor yok” ifa-
delerini kullandı. 

(Haber Merkezi)

Giresunsporlu Kuwas'ın milli takım-
dan erken dönmesi mutluluk yarattı.

El Salvador ile oynanacak ikinci 
maçın kadrosunda yer almayan Gire-
sunsporlu futbolcu, şehre döndü ve Cu-
martesi günü yapılan antrenmanda yer 
aldı. Teknik adam Mehmet Birinci; 
“Kuwas benden önceki dönemde uzun 
ve yorucu bir yolculuk geçirmiş ve maç-
tan bir gün önce gelmiş. O maçta da 
çok fazla verim alınamamış. Şimdi 
geldi ve antrenmanlarımıza katılıyor. 
Kocaelispor maçında O’na çok ihtiya-
cımız olacak” ifadelerini kullandı. 

(Mehmet Yaşar)

Transfer tahtası kapalı 
olan Giresunspor'da teknik 
adam Mehmet Birinci, altya-
pı oyuncularını yakın takibe 
aldı.

Göreve gelir gelmez Mu-
hammet’i U19’dan A takıma 
alan Yeşil-beyazlıların hoca-
sı, U17’nin Altay ile oynadığı 
karşılaşmayı da tribünden iz-
ledi ve genç futbolcuları taki-
be aldı. Mehmet Hoca; 
“Transfer tahtamızın kapalı 
olması üzücü ama gençleri-
miz için bir fırsat. Bu fırsatı iyi 
değerlendirmeliler” ifadeleri-
ni kullandı. 

(Mehmet Yaşar)

Bektaş, Dünya Şampiyonu oldu

“Başka Giresunspor yok!”

“Gençlerimiz için bir fırsat”

Kuwas sevinci


